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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat
Képviselő-testülete

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK költségvetési bizottsága

JEGYZŐKÖNYV

Készült a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 2024. január 23-án a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében [Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 14.07 óra
A jelenléti ív szerint jelen vannak:Ács Andrea képviselő, a Bizottság elnöke,Huszti-Vouszka András Norbert, a Bizottság képviselő tagja, Tóth Lívia a Bizottság nem képviselő tagja.
Távolmaradását előre jelezte:Marksteinné Molnár Julianna, a Bizottság képviselő tagjaAlmádi Krisztina Éva Távolmaradás oka: egyéb elfoglaltság egyéb elfoglaltság
Tanácskozási joggal jelen vannak:D. Kovács Róbert Antal polgármesterDr. Szabó Krisztián jegyzőDr. Mózer Éva aljegyzőMustó Géza Zoltán alpolgármesterRadványi Gábor alpolgármesterSomlyódy Csaba alpolgármesterWeeber Tibor alpolgármesterDr. Ács Viktória a Jegyzői Titkárság vezetőjeDr. Végh Liza a Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
A nyilvános ülésen résztvevők:Akócs Zoltán önkormányzati képviselőMolnár Róbert önkormányzati képviselőDr. Som László Sándor nem képviselő bizottsági tag
Az ülést vezeti: Ács Andrea bizottsági elnök
Elnök: Szeretnék kezdeni, Alpolgármester urakat megkérném, hogy foglaljanak helyet, és Weeber alpolgármester úr mindjárt kap egy piros pontot. No, szóval köszöntőm a megjelenteket, Alpolgármester urakat, Jegyző urat, a Költségvetési Bizottságnak a tagjait, az ülést megnyitom. Megállapítom, hogy a Bizottság 3 taggal határozatképes. Jelezték, hogy a Bizottság másik 2 tagja nem fog részt venni az ülésen. Az ülésről hangfelvétel készül, az ülés nyilvános és a jegyzőkönyvet Tibold Zsanett vezeti. Megkérek mindenkit, hogy aki még nem jelentkezett be, az tegye meg, írja alá a jelenléti ívet. Mielőtt javaslatot - köszöntőm Polgármester urat is (az 
ülésterembe érkező Polgármester úrhoz) -, mielőtt javaslatot tennék a meghívóban kiküldött napirendnek az elfogadására engedjék meg, szeretném ha megemlékeznénk egy volt külső
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bizottsági tagunkról. Őt úgy hívják, hogy Rátvay Olga Margit, és elnézést, ha nem jól emlékszem, de talán 2009-ben volt külső bizottsági tag. És 2023. december 30-án elhunyt és a múlt héten volt a temetése, és én akkor a családnak megígértem, hogy a Költségvetési Bizottság elnökeként én meg fogok róla emlékezni. És arra szeretném önöket kérni, hogy álljunk fel és emlékezzünk meg róla. Egyszer volt külső bizottsági tagunk és kőbányai természetesen. (A Költségvetési 
Bizottság egyperces néma felállással adózik Rátvay Olga Margit emlékének.)Köszönöm szépen. Köszönöm, akkor javaslatot teszek a meghívóban kiküldött napirendünknek az elfogadására. Megkérdezném, hogy van-e bárkinek bármilyen javaslata felvételre, levételre, cserére? Nincs, akkor viszont megkérem a bizottsági tagokat, hogy szavazzuk meg a mai napirendünket. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el a napirendjét [1/2024. (I. 
23.)]:1. A Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2024. évi megosztásáról szóló rendelettervezet véleményezése (16. számú előterjesztés) Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester2. Az „Országos Görpark Program 2024." című pályázaton történő részvétel és saját forrás biztosítása (25. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester3. Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. I-II. havi várható likviditási helyzetéről (6. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselőtestületi határozatokról (40. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző5. Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról (39. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző
Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal elfogadta a napirendet.

1. napirendi pont:
A Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető 

bevételek 2024. évi megosztásáról szóló rendelettervezet véleményezése 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester

Elnök: Akkor ugrunk az egyes számú napirendre, 16. számú előterjesztés, a Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2024. évi megosztásáról szóló rendelettervezet véleményezése. Előterjesztő Polgármester úr. Szeretné-e kiegészíteni? (Polgármester úr jelzi, hogy nem.) Nem szeretné. Bárki, bármit? Rendben, nincsen senkinek semmilyen hozzátennivalója, akkor megkérném a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 16. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.
2



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal a Fővárosi Önkormányzatot és a kerületi önkormányzatokat osztottan megillető bevételek 2024. évi megosztásáról szóló rendelettervezet véleményezéséről szóló, 16. számú előterjesztést támogatja [2/2024. (I. 23.)].

Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal támogatta az előterjesztést, ezzel a napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

Az „Országos Görpark Program 2024.” című pályázaton történő részvétel és saját forrás 
biztosítás

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Jön a következő, a második napirendi pont, 25. számú előterjesztés, az „Országos Görpark Program 2024.” című pályázaton történő részvétel és saját forrás biztosítása, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretné-e kiegészíteni? (Alpolgármester úr jelzi, hogy nem.) Nem. Valakinek kérdése? Jó, nekem lenne egy kérdésem. Én azt szeretném megkérdezni, hogy elolvastam az előterjesztést, de az lenne a kérdésem, hogy Kőbányának miért van szüksége egy görparkra? Ez az egyik. Látom, hogy a hatásvizsgálat azt tartalmazza, hogy a színtere lehet az aktív közösségépítésnek, sportok szeretetére és az aktív életmódra való nevelésnek és egy közösségi tér is létrejöhet, illetve ugye itt a feltételek között ugye szerepel egy olyan is, hogy a görpark átadását követően évente legalább két alkalommal ingyenes rendezvény szervezése. Hogy erre mi hogyha nyerünk a pályázaton, és ugye hozzá tudjuk tenni a másik felét a támogatásnak, hogy erre mi alkalmasak leszünk-e? Vagy egyáltalán, hogy tényleg, hogy kicsit az előterjesztő magyarázza már meg nekem, hogy nekünk miért kell görpark? Ennyit szeretnék kérdezni. Vagy ez mikor és hol lett eldöntve? Köszönöm. Megadom a szót Alpolgármester úrnak.
Radványi Gábor: A végéről kezdem. Tehát 718 négyzetméternyi terület, ahogy az anyag is írja, és ebből ugye 139 000 000 forintba kerül összesen, amiből 60 000 000 forint, amit pályázati úton tudunk nyerni, és a maradék 79 000 000 az, az amit hozzá kell tenni. Hogy miért kell? Hát nyilván azért, mert Kőbánya sportéletét még színesebbé akarjuk tenni, és a lakossági igények - elsősorban fiatalok igényeinek - szeretnénk megfelelni. Azt tapasztalható az országban és Budapesten is különösen, hogy a fiatalok szeretik az úgymond extrém sportokat. Ez nem annyira extrémsport - bár itt is lehet kezet meg lábat törni -, ennek ellenére nagyon szeretik a fiatalok, és ez már a XXL századnak az igényeit kielégítő. Lehet, hogy az én gyerekkoromban még eszünkbe se jutott volna, hogy görparkkal rendelkezzünk. Azt gondolom, hogy a terület egyébként elbírja ezt, meg van rá a lehetőség, és hogy hol lett eldöntve; vezetői üléseken többször a Hivatallal, a Városüzemeltetéssel, a pályázatokban részt vevő valamennyi kolléga ebben részt vett, ez alapján egyhangúlag frakcióvezetői üléseken is beszéltünk erről. Úgy gondoltuk, hogy ez Kőbányának jó, Kőbánya ezzel előrelép, Kőbányán ezzel a sportélet, a szabadidős tevékenység mindenképpen színesebbé válik. Ez az oka.
Elnök: Jó, még egy kérdésem lenne, hogy - Alpolgármester urak ne beszélgessenek, köszönöm, még egy kérdésem lenne, hogy -, valami kőbányai egyesületünk van, ilyen görparkos vagy nem tudom én? Tehát, hogy van-e kőbányai leágazása? Vagy lesz-e? Lehet-e? Számíthatunk-e rá? Alpolgármester úr, parancsoljon.
Radványi Gábor: Kőbányán egy fővárosban működő görkorcsolyás egyesületnek korábban az SÍ területén több évig adtunk egy helyszínt. Annak a görkorcsolyás klubnak, illetve a Görkorcsolya Szövetség elnök asszonya volt a hölgy, akinek a szakértelmére igény tartottunk az 
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előző időszakban. Egyébként szerettünk volna már korábban is pályázni görparkkal, akkor olyan megkötések voltak, hogy mivel olimpiai sportág, célszerű lenne olyan pályát építeni, ami az olimpiára való felkészülésnek is egyfajta standard pályája, amin aztán magyar bajnokok esetleg az olimpiára is kikerülhetnek. Na ez az, amit mi már nem vállaltunk föl, mert ennek olyan költsége lett volna - ennek a standard olimpiai pályának a megalkotásának -, ami már túlhaladott akkor a pályázatban a lehetőségeinken. Viszont mi egy szabadidős, tehát hangsúlyozottan nem versenysportra irányuló szabadidős pályát szeretnénk építeni, mint ahogy pumpapályát is, ugyan ebbe a sorba tennénk ezt, és a szabadidős tevékenységet - nem feltétlen az egyesületi sporttevékenységet - akarjuk ezzel erősíteni Kőbányán.
Elnök: Köszönöm. Bocsánat, meg még egy dolgot. Igen, a támogatás biztosításának feltételei között a görpark funkció szerinti fenntartása, karbantartása és üzemeltetése a pálya átadását követő ötéves időtartamig, az ötéves fenntartási időszakban a görpark ingyenes és korlátozás nélküli használatának biztosítása. Ez a fenntartás, hogy ezt az Önkormányzatnak akkor ugye vállalnia kell, hogy öt évig ő ezt fenntartja, működteti. Mi lesz, hogyha nem használják? Mi lesz, hogyha nem tudom én, mondjuk évente nem veszi annyi ember igénybe vagy ha tök üresen marad? Akkor mit csinálunk vele? Erre nekem lehet, hogy nem tudnak választ adni rá, csak kíváncsi lennék. Polgármester úrnak megadom a szót.
D. Kovács Róbert Antal: Aki nyitott szemmel jár a városban - köszöntőm a Bizottság tagjait - az látja, hogy szinte minden burkolt felületen fiatal, egészen kisgyerekek, fiatal felnőttek járják a várost rollerekkel, gördeszkákkal és egyéb, bármilyen gördülésre alkalmas eszközökkel. Ezekkel a sportolásra alkalmas játékokkal, gördülő járművekkel tönkreteszik egyébként a városnak a burkolt felületeit. Ez jellemző az Újhegyi sétányon és egyébként, ahol kénytelenek voltunk a frissen burkolt felületeket apró kis miniszobrokkal telerakni azért, hogy kvázi akadályozzuk az azokon való sportolás lehetőségét. Illetve a burkolt felületekre, ahol támfallal végződik - például a Bányató, bocsánat a Harmat utca - Újhegyi sétány kereszteződésében -, a fiatalok nagy sebességgel sokszor száguldottak a buszok elé, oda korlátokat telepítettünk, hogy mindezt akadályozzuk. A várost járva látjuk - ha nyitott szemmel járunk látjuk -, hogy óriási az igény az ilyen típusú sportparkok iránt. Ha valaki elmegy az Erzsébet térre, akkor a napnak szinte minden órájában azt látja, hogy fiatalok tucatjai használják ezeket a pályákat. Kőbányán, egy 70- 75 ezres városban azt gondolom, hogy létjogosultsága van egy ilyennek. Már a 2018-ban elkészített és lakossági egyeztetésre bocsátott Google kérdőíveken kutatott, vizsgált eszközrendszer eleme volt a görpark a Sportligetben, ahol a korábban aszfalttal burkolt, egyébként mára funkcionáló teniszpályák helyét gondolta a tervező alkalmasak arra -, és egyébként ezzel egyetértett azóta minden döntéshozó - ennek a kialakítására. Azt gondolom, hogy egy olimpiai sportág, szabadidősport szabadidősport keretében történő művelése. Ne adj 'Isten, aki ez iránt majd kedvet kap akár helyben, akár máshol alakuló vagy alakulóban lévő egyesületekben, megtalálhatja ennek a szervezett kereteit is, de erre óriási az igény a városban, tehát ezt látjuk nap, mint nap, akik nyitott szemmel járjuk akár az Újhegyi sétány burkolt felületeit vizsgálva, akár szerte a városban Budapesten. Ez nem lehet kérdés.
Elnök: Köszönöm. Meggyőztek, tehát engem most sikerült meggyőzni. Viszont nem gondolkodunk-e vagy - nem, inkább bocsánat, elgondolkodtunk-e azon, nem teszek föl nyitott kérdést -, tehát elgondolkodunk-e esetleg azon, hogy csináljunk egy olyan vagy hirdessünk meg egy olyan pályázatot, aminek révén gördeszkákhoz hozzá lehet jutni? Ugye más kerületekben láttam olyat, kerékpárhoz talán, ahhoz lehetett hozzájutni. Nem tudom milyen feltételek kellenek hozzá, de hogy azzal is lehetne népszerűsíteni ezt a sportágat. Egyetértek azzal, amit mondott, és ugye én azt szeretném kérni, hogy ha ez megvalósul, hogy akkor az óriásplakátjainkat, meg a citylightjainkat - mert tudom, hogy vannak -, meg a Kőbányai Híreket, hogy amivel nekem mindig problémám van, hogy nincsen elég sok helyen meghirdetve, tehát ezt minél szélesebb körben hirdetni? Ez egy kérdés volt. Ja igen, akkor Polgármester úrnak megadom a választ, 
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válaszra a lehetőséget. Elnézést.
D. Kovács Róbert Antal: Köszönöm szépen. Az elmúlt évek során számos sportpályát létesítettünk a városban - ezek közül hadd emeljem ki a Street workout pályákat és amikor ezeket telepítettük és a kerület szinte minden városrészében elhelyezésre kerültek, akkor a bevezetés időszakában oda foglalkozásokat szerveztünk a Sportközpont közreműködésével, meghirdetett módon ott helyben, illetve különböző médiákban meghirdetett módon. A hét bizonyos napjain, bizonyos órákban jelen voltak edzők, akik tanították a fiatalokat ezen eszközök használatára. Úgy gondolom, hogy itt is praktikus lesz majd ezt megtenni és érdemes lesz megtenni. Eszközbiztosítás, azt gondolom a gördeszka, az nem olyan eszköz, amit ne lehetne elérni. Lehet különböző sportrendezvényeken díjazásként, hiszen számos futóeseményt hirdetünk, egyéb sportprogramot szervezük a Mozdulj Kőbánya keretében, a Sportgálán át szoktunk adni közel 1 000 000 forint értékben kerékpárokat, egyéb sporteszközöket, tehát lehet díjazásra azt gondolom akár ezeket az eszközöket is bevezetni. A roller is egyébként, tavaly is szerintem három rollert is átadtunk a Sportgálán, tehát ennek semmi akadálya. Óriásplakátból jó lenne, ha több lenne a város birtokában, de viszonylag szűk a keretünk. És Jegyző urat, ha megkérdeznénk, hogy hányat létesítettünk, még akkor véletlenül azt mondaná, hogy körülbelül egyet sem, hiszen ennek ma már szigorú tilalma van, hogy saját magunk milyen eszközöket telepítsünk, de egyéb felületeken természetesen - és ebben a közösségi média az, ami a leginkább eléri a fiatalokat - érdemes és szoktunk is minden rendezvényt, programot, sportolási lehetőséget népszerűsíteni. Alpolgármester úr kikeresett egy gördeszkát, 10 000 forint körül már egész profinak tűnő is van a piacon, határ biztos itt is a csillagos ég, mint minden sporteszköznél.
Elnök: Köszönöm.
D. Kovács Róbert Antal: De a Decathlonban egy roller, amivel a pumpapályát is ellepik a gyerekek, azt gondolom a legtöbb kőbányai család számára elérhető.
Elnök: Köszönöm szépen. Nyilván, nem tudom én párezer forinttól fölfelé lehet kapni gördeszkát. Én arra gondoltam, hogy nyilván, amikor mondjuk a Polgármester adja át vagy Alpolgármester urak, vagy Tanácsnok úr, meg ha rá van írva nem tudom én Kőbánya, meg nem tudom én rajta van a Kőbánya lógó, meg ennek valami nem tudom én, valamit ceremónia köré szervezünk, akkor talán még jobban felfigyelnek rá az emberek. Jó, én azt hiszem, hogy kimerítettem minden kérdésemet. Polgármester úr még szeretne?
D. Kovács Róbert Antal: Nem, nem köszönöm szépen.
Elnök: Mert villog a neve [utal a szavazógép kivetítőjére}.

D. Kovács Róbert Antal: Nem, néztem a fotókat.
Elnök: Jó, akkor nem szeretne semmi mást mondani. Jó, másvalakinek? Ha nincs, akkor viszont megkérném a Bizottság tagjait, hogy hozzuk meg a döntésünket a 25. számú előterjesztésről. Indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési Bizottsága 3 igen, egyhangú szavazattal az „Országos Görpark Program 2024." című pályázaton történő részvétel és saját forrás biztosításáról szóló, 25. számú előterjesztést támogatja 
[3/2024.(1.23.)].
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Elnök: Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság egyhangúlag 3 igen szavazattal támogatta az előterjesztést, a napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024.I-II. havi 
várható likviditási helyzetéről

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Hármas napirendi pont, 6. számú előterjesztés, tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. I-1I. havi várható likviditási helyzetéről, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Szeretné-e kiegészíteni azzal, hogy jól állunk vagy nem szeretné? Ezzel szokta. [Alpolgármester úr jelzi, hogy nem.) Nem szeretné, csak ha kérdés van. Nincs kérdés. Jó, akkor tájékoztató, nem szavazunk, haladunk tovább, a napirendi pontot lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2024. I-II. havi 
várható likviditási helyzetéről" tárgyú 6. számú előterjesztést megtárgyalta.

4. napirendi pont:
Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 

képviselő-testületi határozatokról
Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Negyedik napirendi pont, 40. számú előterjesztés, tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő képviselő-testületi határozatokról, Jegyző úr az előterjesztő. Valamit szeretne-e mondani hozzá? [Jegyző úr jelzi, hogy nem.) Nem szeretne. Másvalakinek? Sehol senki, akkor tájékoztató, nem szavazunk, a napirendi pontot lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a lejárt határidejű végrehajtott, valamint a további intézkedést igénylő 
képviselő-testületi határozatokról" tárgyú 40. számú előterjesztést megtárgyalta.

5. napirendi pont: 
Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról 

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: És az ötös napirendi pont, 39. számú előterjesztés, tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról, előterjesztő Jegyző úr. Gondolom csak akkor szeretne hozzászólni, hogyha van kérdés. Nincs, nekünk sincs. Jó, tájékoztató, nem szavazunk, a napirendi pontot lezárom.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Költségvetési 
Bizottsága a „Tájékoztató a Költségvetési Bizottság lejárt határidejű határozatainak végrehajtásáról" tárgyú 39. számú előterjesztést megtárgyalta.
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Elnök: És ezzel meg tudom állapítani - miután megköszöntem a munkát hogy megtárgyaltuk az elfogadott napirendünket, és 14 óra 27 perckor lezárom a Bizottság - nem, mielőtt lezárnám 
az ülést, mindig elfelejtem, bocsánat - megkérném Tóth Líviát, hogy írja velem alá a jegyzőkönyvet, és akkor most zárom le 14 óra 27 perckor. Köszönöm szépen.

K. m. f.
Tóth Lívia bizottsági tag

Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón)

S jelenléti ív/ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón)□ határozatok melléklete□ írásban benyújtott módosító javaslat□ jegyző törvényességi észrevétele□ interpelláció□ titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv□ felszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Jelenléti íva 2024. január 23-án (kedden) 14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Ács Andrea elnökAlmádi Krisztina ÉvaHuszti-Vouszka András Norbert Marksteinné Molnár Julianna Tóth Lívia
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer Éva D. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Nagy Jolán Herendi-Mezei Judit Varga Sándor Dr. Súlyán Tamás Dr. Végh Liza Kalmár Beáta Kutiné Kiss Anita Novák Andrea Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Varga Tiborné



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Költségvetési Bizottság
Jelenléti íva 2024. január 23-án (kedden)14.00 órakor megtartott Költségvetési Bizottság ülésére

A nyilvános ülésen résztvevők: Aláírás:


